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Aan leden raad 

Afkomstig van Burgemeester en wethouders 

Datum 20 september 2022 

Afschrift aan college, griffie, voorlichting 
 
 

 Beantwoording schriftelijke vragen stand van zaken N196 

  
 

Het college heeft een schriftelijke vraag ontvangen op 24 augustus van de CDA-fractie in-

zake de stand van zaken omtrent de monitoring verkeersveiligheid op de rotondes van de 

N196. De fractie constateert dat de verkeersveiligheid op de N196, als het gaat om de ro-

tondes en de knip bij de Zwarteweg, regelmatig ter sprake komen. Na ingebruikname van 

de N196 heeft de toenmalige wethouder van verkeer in de raad aangegeven de situatie te 

willen monitoren. De CDA-fractie constateert dat we nu enkele maanden verder zijn na in-

gebruikname.   

 

Specifiek stelt de CDA-fractie inzake bovenstaande het college één vraag. Hieronder is 

deze vraag cursief weergegeven en wordt deze beantwoord. 

 

1. Kan de huidige portefeuillehouder aangeven wat uit de monitoring is gekomen? 

Er is een concept rapport met betrekking tot de monitoring van de rotondes op de 

Burgemeester Kasteleinweg.  

 

Naar aanleiding van het rapport wat DTV heeft opgesteld, wordt een actielijst op-

gesteld met kleine aanpassingen(die mogelijk op korte termijn kunnen worden uit-

gevoerd) en met grotere maatregelen (die mogelijk op de langere termijn kunnen 

worden uitgevoerd). Alles met het doel de verkeersveiligheid op de Burgemeester 

Kasteleinweg te verhogen. Voor de kleine aanpassingen wordt nu gekeken of deze 

maatregelen gedekt kunnen worden binnen de scope van het project. Voor maatre-

gelen op de langere termijn wordt een advies opgesteld en zal waar nodig budget 

moeten worden aangevraagd.  

 

De monitoring heeft plaats gevonden in mei, op het moment dat er nog een aantal 

restpunten moest worden opgepakt. Het gaat in dit geval bijvoorbeeld om ontbre-

kende markering die inmiddels wel is aangebracht. We vragen DTV om dergelijke 

punten te actualiseren in de definitieve rapportage.  Op het moment dat het rap-

port definitief is gemaakt, sturen we dit naar de Raad en informeren wij u over de 

te nemen maatregelen.  
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